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ZAPISNIK 

sa Skupštine SPK Gripa održane 8. studenog 2013. 

 

Prisutni: Katarina Belančić, Saša Jurić, Siniša Atlija, Mario Varga, Jasmina Štimac, Srećko Ladišić, Tihomir 

Pojatina, Majda Skračić, Biljana Vidaković, Mihael Štefić, Rudi Oškera, Filip Vuković, Jerko Meštrović, 

Darian Strauss, Nina Horvat, Zvonimir Popović. 

Nakon pozdrava predsjednik Kluba, Zvonimir Popović,  utvrdio je da kvorum  za održavanje izborne 

skupštine postoji (16 od ukupno 22 člana). Potom su određena radna tijela Skupštine, predsjedništvo: 

Zvonimir Popović i Saša Jurić, zapisničarka - Katarina Belančić, ovjerovitelj zapisnika  - Siniša Atlija.  

Prijedlog dnevnog reda jednoglasno je usvojen. 

Dnevni red: 

1. Izvještaj predsjednika o radu Kluba u protekloj godini 

2. Financijski izvještaj blagajnice 

3. Plan rada i financijski plan za 2014. godinu 

4. Izbori za tijela Kluba 

5. Prijedlozi i kritike, komentari članova 

 

1. Izvještaj predsjednika o radu Kluba u protekloj godini: 

Od Skupštine u listopadu 2012. godine Klub vodi Upravni odbor sačinjen od 5 članova koji se 

sastajao jednom mjesečno i donosio odluke o radu Kluba (Zvonimir Popović, Saša Jurić, Majda 

Skračić, Mario Varga, Siniša Atlija). Sve odluke objavljivane su na posebnom linku na web stranici 

Kluba. 

Aktivnosti Kluba su povećane, a aktivnih je članova 34 (koji su platili članarinu za 2013. godinu). Od 

toga 22 člana imaju plaćenu punu članarinu (200kn) i mogu punopravno sudjelovati u radu 

Skupštine, ostatak čine "podupirući" članovi: plaćaju pola članarine, imaju pravo ići na planinarske 

izlete, no nemaju pravo korištenja opreme na Tornju i prava glasa na Skupštini, niti biti birani u 

upravna tijela Kluba. 

Organizirana je penjačka škola 2013. koju je pohodilo i uspješno završilo 5 tečajaca. Škola je trajala 6 

tjedana i kroz nju se inzistiralo na opsežnom poznavanju čvorova, svladavanju penjačkih tehnika i 

pravila sigurnosti penjanja, te penjačko-planinarskom kodeksu. Osim teorije, tečajci su kroz praksu 

penjanja i penjačke izlete imali prilike upoznati prirodna i umjetna penjališta u Hrvatskoj. 

Na Tornju je održano i 2. kolo Lednog kupa RH za 2013. godinu gdje su svoj trud pokazali članovi 

Kluba pripremajući Toranj za natjecanje, kuhajući čaj, pripremajući roštilj i održavajući dobru 

atmosferu za natjecatelje. Osobito se tu iskazao Siniša Atlija koji je odvojio nekoliko dana 

pripremajući smjeri (dignute bandere) i sudio natjecanje te tako izostao iz konkurentskog dijela 
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natjecanja. Na Lednom kupu sudjelovali su i članovi SPK GRIP, a Siniša Atlija i Mihael Štefić penjali su 

na natjecanju u Zagrebu. 

Aktivni smo bili i kao posjetitelji BLOK lige. 

Pohvala velikoj aktivnosti članova na prirodnim stijenama. Mihael je ubilježio prvu 8icu za SPK GRIP 

(Every hole is a good hole). Saša Starčević napreduje u formi i niže ocjene težine 7a+. Siniša 

potvrđuje iskustvo i penje 7a. Od mladih nada istaknuo se Rudi Oškera koji nakon 2 mjeseca 

penjanja ispenjava 6b+ te bilježi još nekoliko smjerova ove težine. Pohvala i svim ostalim članovima 

Kluba koje nećemo nabrajati zbog aktivnosti na prirodnim stijenama i odazivu na izlete te upisivanju 

u penjački karton. 

Posebna pohvala Siniši Atliji zbog angažmana oko organizacije Lednog kupa i održavanja smjerova na 

Kalniku. Kroz godinu zamijenjenja su sidrišta i prespitana na nekoliko dotrajalih smjeri, a izrađena je i 

nova smjer naziva „Grip“. 

Spomenuti se može izlet u Paklenicu gdje je sudjelovalo 22 člana Kluba.  

Klub se medijski reklamira i eksponira. Održano je nekoliko prezentacija o penjanju po srednjim 

školama  (Gimnazija, Ugostiteljska, Komercijalna i trgovačka škola, Tehnička i Obrtnička) koje 

odrađuju Zvonimir Popović, Mihael Štefić, Rudi Oškera i Jerko Meštrović. Nastavljena je suradnja s 

radijom Terezija koji objavljuju najave za školu penjanja i Ledni kup, ekipom HRT-a Bjelovar koji 

snimaju priloge o sportskom penjanju, te s lokalnim tiskom (Bjelovarac i Bjelovarski list).  

Napravljen je redizajn weba Kluba. Još ima zahvata koje je potrebno odraditi i gdje se traži angažman 

zainteresiranih članova. Cilj redizajna je olakšati pisanje i objavljivanje članaka te povećati 

fleksibilnost korištenja. 

Mladi članovi su u rujnu odradili veliku radnu akciju i detaljno počistili prostor bazena Tornja te 

zatvorili postojeće otvore kroz koje su ulazile ptice. U prostoru bazena planirana je izgradnja 

moonboarda za vježbanje. 

Prošli vikend održana je radna akcija na tornju, odrađene su pripreme za Ledni kup, bit će 

natjecatelji iz Slovenije i Bosne i Hercegovine, te će suditi međunarodni sudac.  

 

2. Financijski izvještaj blagajnice Nine Horvat jednoglasno je prihvaćen. 

 

3. Plan rada i financijski plan za 2014. godinu: 

• organizacija penjačke škole 2014. 

• Uređenje bazena Tornja: montaža moonboarda i ostale opreme za vježbanje 

• Nabava grifova (za moonboard i boulder) 

• uređenje desnog krila Tornja postavljanjem novih penjačkih smjeri 

• izrada i realizacija plana izleta za 2014. godinu 

• angažman oko donacija i promoviranja kluba 

• vikend-tečaj za studente KIF u proljeće 2014. 
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4. Predsjednik je ukratko izložio povijest Kluba te naveo što se sve događalo posljednje tri godine. 

Zamolio je da ga se ne predlaže ni ne bira na mjesto predsjednika zbog privatnih razloga, no također 

je rekao da će mjesto u upravnom odboru prihvatiti ako će biti predložen. Za mjesto predsjednika 

predloženi su Saša Jurić, Siniša Atlija, Majda Skračić i Mihael Štefić.  Saša Jurić također se izjasnio da 

iz privatnih razloga ne može prihvatiti kandidaturu. Za novog predsjednika Kluba jednoglasno je 

izabran Siniša Atlija. 

Za mjesto dopredsjednika Kluba predloženi su Saša Jurić i Majda Skračić. Saša Jurić jednoglasno je 

izabran za dopredsjednika Kluba. 

Za članove upravnog odbora predloženi su: Majda Skračić, Mihael Štefić i Zvonimir Popović. 

Navedeni su jednoglasno izabrani za članove UO Kluba. 

Za blagajnicu Kluba predložena je Nina Horvat koja je i jednoglasno izabrana. 

Za nadzorni odbor predloženi su Biljana Vidaković, Katarina Belančić i Srećko Ladišić, jednoglasno su 

izabrani na predložena mjesta. 

 

5. Prijedlozi, kritike i komentari članova 

Mario Varga upozorava na nedozvoljene izlaske na vrh tornja. Ponavlja da izlazak na vrh tornja nije 

dozvoljen nikome iz sigurnosnih razloga i jer je toranj još uvijek vojni objekt koji nije u vlasništvu 

Kluba. Također upozorava da se štrikovi koji vise u unutrašnjosti tornja ne diraju ili da se vrate u 

prvobitno stanje jer ih članovi GSS-a koriste pri vježbi. 

Saša Jurić upozorava da se štrikovi prije penjanja obvezno provjere na uobičajeni način. Napominje i 

da Klub neće zaduživati opremu priliko odlaska na izlete, nego će to činiti svaki član Kluba za sebe i 

pritom će sam za zaduženu opremu biti odgovoran. 

 

 

 

 

U Bjelovaru 8. studenog 2013.  

 

 

 

Zapisničarka:        Ovjerovitelj zapisnika: 

Katarina Belančić              Siniša Atlija 


